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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Réthelyi
Miklós miniszter úrnak

Miért nem hívták össze és kérték ki a véleményét az Országos Fogyatékosügy i

Tanácsnak (továbbiakban OFT) a költségvetés tervezésekor és a rokkant ellátáso k

kialakítása közben?

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Gondolom, mint az Ön számára is ismert, az 1998. évi XXVI. Törvény IV. fejezete

rendelkezik az Országos Fogyatékosügyi Tanácsról . Ezen fejezet 24. § (3) bekezdésében a) és

b) pontja így szól :

(3) A Tanác s

a) véleményezi a fogyatékos személyeket érintő jogszabályok tervezeteit ;

b) javaslatot tesz a fogyatékos személyeket érintő döntésekre, programokra, jogi

szabályozásra;

Ugyanezen törvény, ugyanezen fejezetének 25 . (4) bekezdése így szól :

(4) A Tanács üléseit szükség szerint, de legalább negyedévente tartja.

Országgyűlési képviselő



Szokásjog alapján az illetékes miniszter hívja össze az Országos Fogyatékosügyi Tanácsot ,

aki jelen pillanatban Ön.

Miközben sajtóhírek alapján Ön az OFT újraszervezését tervezi, 2010 . májusa óta összesen

három alkalommal ülésezett az OFT, és a Tanácsot segítő szervezetek is negatívan

nyilatkoznak a Tanács eddigi munkásságáról . Az OFT a fogyatékos személyekkel összefüggő

döntések meghozatalában kezdeményez ő , javaslattevő , véleményező és koordináló, a

döntések végrehajtásának folyamatában elemző és értékelő tevékenységet kell, hogy végezzen

„a semmit rólunk nélkülünk” elv biztosításának érdekében .

Az LMP meglátása szerint az alábbi intézkedések és tervezett intézkedések érintik érdemben

a fogyatékosokat, melyekrő l a konzultáció elengedhetetlen :

1. Utazási kedvezmények átalakítása;

2. Rokkant ellátások átalakítása ;

3. A 2012-es költségvetés ;

4. A foglalkoztatás rehabilitációs stratégia kialakítása ;

5. A bentlakásos intézményrendszer irányításának átalakítása.

Az LMP kiemelten fontosnak tartja az Országos Fogyatékosügyi Tanács munkáját, íg y

kérdezem Önt, Miniszter Úr: mikor szándékozik törvényi kötelezettségének eleget tév e

összehívni a testületet?

Budapest, 2011 . november 7 .

Szabó Tímea
országgyű lési képviselő
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